
  
  
Til Bünyamin Simsek   20-01-2018  
I forbindelse med mødet i Solbjerg med Banedanmark ønskede du ”at blive klædt på” omkring de 
forskellige løsninger, der er omkring linjeføringen i Solbjerg og alternative løsninger, som ”indput” til 
kommunens høringssvar. 
  
Jeg synes ikke at denne problematik omkring linjeføringen er korrekt belyst.  
I idehøringsfacen blev der bl.a. fremført et ønske om at undersøge en linjeføring af jernbanen langs E45 i 6 
ud af de 25 indkomne høringssvar. Dette er ikke blevet undersøgt. 
Det samme forslag har Venstres byrådsgruppe fået ind som mindretalsudtalelse på et byrådsmøde. 
http://www.tisetweb.dk/PDF/Teknik%20og%20miljo%20afdelingen%20glemte%20mindretalsudtalelse%20i
%20horingssvar_05_11_17.pdf 
  
Derimod har man undersøgt en ”Eskelund”- løsning, og en linjeføring mellem Årslev Engsø og Brabrand Sø 
er undersøgt af Skanderborg Kommune. Folketinget skal træffe den endelige beslutning i 2019. 
  
  
Følgende læserbreve bør indgå i overvejelserne:  
  
10 % af drikkevandet til ”Aarhus Vand” kommer fra dette område: 
”Er rent drikkevand virkelig ubetydeligt” – JyllandsPosten – 13-12-2017  
https://jyllands-posten.dk/aarhus/meninger/breve/ECE10108347/er-rent-drikkevand-virkelig-ubetydeligt/ 
  
”Varer Finanslovens julefred lige til påske?” – JyllandsPosten – 07-01-2018  
https://jyllands-posten.dk/aarhus/meninger/breve/ECE10177151/varer-finanslovens-julefred-lige-til-
paaske/ 
  
Om letbanen: 
http://www.tisetweb.dk/PDF/Letbanen.pdf 
  
”Skal vi absolut have den jernbane?” – Århus Stiftstidende – 07-01-2018  
https://stiften.dk/laeserbrev/Skal-vi-absolut-have-den-jernbane/artikel/493345 
  
Læserbrevene kan også ses på www.tisetweb.dk. 
  
Jeg kommer gerne til et møde, hvis du kan finde plads i kalenderen, og uddyber. 
  
Med venlig hilsen  
Jørgen Christensen  
Tisetvej 24  
8355 Solbjerg  
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Til Jørgen Christensen. 
  
Tak for din mail. 
  
Jeg har noteret mig dine synspunkter, og jeg vil opfordre dig til at indsende et høringssvar, ligesom Aarhus 
Kommune vil gøre det. 
  
Med venlig hilsen 

  
Bünyamin Simsek                         
Rådmand  
M +45 2194 7257  
raadmand@mtm.aarhus.dk       
                                                                                  
Teknik og Miljø 
Rådhuset 
DK-8000 Aarhus C  
www.aarhus.dk 
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